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Secretaria 
F/U 
 
Acta de la sessió ordinària que va dur a terme el Ple, en primera convocatòria, el 
dia 25 de novembre de 2009  

 
A la vila d'Arenys de Mar, a les 19.00 h del dia 25 de novembre de 2009, es 

reuniren a la Casa de la Vila, sota la presidència de l'alcalde, Sr. Ramon Vinyes i Vilà, 
els tinents d’alcalde Sr. Jordi Pera i Pi, Sra. Isabel Roig i Casas,  Sr. Xavier Febrer i 
Claveras, Sr. Marc Soler i Colomer, Sra. Lorena Estrada Ocaña i Sra. Annabel Moreno i 
Nogué i els regidors i regidores, Sra. Isabel Illescas Sánchez, Sra. Assumpció Balliu i 
Tena, Sr. Alejandro Acero Cherta, , Sra. Maria Rosa Dias i Caballé, Sr. Josep Antoni 
Burcet Linares Sr. Agustí Massuet i Recolons i Sra. Joana Asensio i Solaz. Assistits pel  
secretari de l'Ajuntament, Sr. Àngel Lozano i Pérez. No hi assisteixen els regidors Sr. 
Benet Maimí i Pou, Sr. Estanislau Fors Garcia i Sra. Maria Rosa Zaragoza i Juncà.  I, 
per tant, amb el quòrum necessari perquè pugui tenir lloc vàlidament aquesta sessió 
ordinària, en primera convocatòria, segons l'ordre del dia prèviament establert. 

 
Tot seguit es procedeix, per ordre, a tractar dels assumptes següents: 
 
1.- APROVACIÓ D’ACTES.- Es dóna compte de les actes de les sessions 

anteriors celebrades pel Ple, amb caràcter ordinari i extraordinari, els dies 28 d'octubre i 
11 de novembre de 2009, respectivament. Conegudes aquestes actes, se n’acorda per 
unanimitat l'aprovació. 

 
2.- APROVACIÓ D'EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS NÚM. 

8/2009.- L'alcalde dóna compte de la proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, 
dictaminada favorablement per la Comissió informativa d'Hisenda. I exposa 
detalladament l'objecte de les modificacions de crèdit que es proposen, segons la 
memòria de l'Alcaldia que consta en l'expedient. 

 
• Tot seguit el regidor Sr. Acero diu que està sent habitual la tramitació 

d'expedients de modificacions de crèdits, la qual cosa evidencia, a parer seu, que els 
pressupostos no s’han elaborat de forma gaire realista. Diu que hi ha desviacions 
pressupostàries, com el consum d'energia elèctrica, que es podrien haver evitat. 

• A continuació el regidor Sr. Massuet, en representació del grup municipal 
de CiU, diu que encara que és normal la tramitació d'expedients de modificacions de 
crèdit al llarg de l'exercici, no obstant això considera que el nombre d'expedients 
tramitats resulta excessiu. Diu que, atesa l'actual situació econòmica, s’ha de procurar 
la restricció de la despesa. 

 
Finalment l'alcalde diu que, en tot cas, les modificacions de crèdit que es 

proposen no suposen un major endeutament d'aquesta Administració. I són  
necessàries, diu, per a la  continuïtat de la prestació dels serveis municipals. 
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Sotmesa la proposta a votació, s’acorda per nou vots a favor i cinc abstencions, 
corresponents als grups municipals de CiU i ViA: 

 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit 8/2009 sota la modalitat de 

suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals; 
crèdit extraordinari i transferència de crèdit entre partides de diferent grup de funció 
segons el detall següent: 
 
Suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses 
generals 
Ingressos 
 
PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT
870 01 ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS. 367.526,25  
 
Despeses 
Suplement de Crèdit 



 
  
 
 
  

3

DENOMINACIÓ IMPORT 
10 111 22709 ALTRES TREBALLS ALTRES EMPRESES ALCALDIA 8.500,00
20 121 212 MANTENIMENT EDIFICIS AJUNTAMENT 8.500,00
20 121 213 MANTENIMENT MAQUINÀRIA, INSTAL·LACIONS I UTILS ADMO GRAL 9.000,00
20 121 22000 MATERIAL OFICINA ORDINARI NO INVENTARIABLE AJUNTAMENT 12.000,00
20 121 22100 ENERGIA ELÈCTRICA AJUNTAMENT 19.000,00
20 121 22102 SUBMINISTRAMENT GAS AJUNTAMENT 3.500,00
20 121 22105 PRODUCTES ALIMENTICIS AJUNTAMENT 3.500,00
20 121 22201 COMUNICACIONS POSTALS AJUNTAMENT 3.000,00
20 121 22602 PUBLICITAT I EDICIONS AJUNTAMENT 4.500,00
20 121 22603 DESPESES JURÍDIQUES AJUNTAMENT 2.000,00
20 121 22700 NETEJA AJUNTAMENT 9.000,00
21 121 215 MANTENIMENT EQUIPS D'OFICINA SOCIETAT INFORMACIÓ 3.000,00
21 121 22002 MATERIAL INFORMÀTIC NO INVENTARIABLE 500,00
21 121 22200 COMUNICACIONS TELEFÒNIQUES AJUNTAMENT 15.000,00
21 121 626 EQUIPS INFORMÀTICS SOCIETAT INFORMACIÓ 3.454,28
11 322 205 LLOGUER MOBILIARI I EQUIPS OFICINA ET RAURETA 2.200,00
11 322 212 MANTENIMENT EDIFICIS ET RAURETA 6.635,89
11 322 213 MANTENIMENT INSTAL·LACIONS ET RAURETA 5.000,00
11 322 215 MANTENIMENT MOBILIARI I EQUIPS D'OFICINA ET RAURETA 3.000,00
11 322 22000 MATERIAL OFICINA ORDINARI NO INVENTARIABLE ET RAURETA 500,00
11 322 22001 PREMSA, LLIBRES I ALTRES PUBLICACIONS ET RAURETA 40,00
11 322 22109 MATERIAL DIDÀCTIC ET RAURETA 1.692,00
11 322 22200 COMUNICACIONS TELEFÒNIQUES ET RAURETA 1.015,00
11 322 225 TRIBUTS ET RAURETA 471,96
11 322 22706 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS ET RAURETA 1.000,00
30 622 22706 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS PROMOCIÓ LOCAL 4.000,00
40 434 22100 ENERGIA ELÈCTRICA VIA PÚBLICA 60.437,13
50 442 205 LLOGUER CONTENIDORS ESCOMBRARIES 4.000,00
50 442 2270002 RECOLLIDA ESCOMBRARIES 25.000,00
60 451 22607 ACTES POPULARS CULTURA 15.000,00
60 451 22709 ALTRES TREBALLS ALTRES EMPRESES CULTURA 1.000,00
61 313 212 MANTENIMENT EDIFICIS ACCIO SOCIAL 6.000,00
61 313 480 ATENCIONS BENÈFIQUES I ASSISTENCIALS 15.000,00
63 451 22706 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS MUSEUS 13.000,00
63 451 22602 PUBLICITAT I EDICIONS MUSEUS 7.500,00
63 451 22605 EXPOSICIONS MUSEUS 2.000,00
70 422 213 MANTENIMENT MAQUINÀRIA, INSTAL·LACIONS I UTILLATGE EDUCACIÓ 22.000,00
70 422 215 MANTENIMENT MOBILIARI I EQUIPS D'OFICINA EDUCACIÓ 1.000,00
70 422 22100 ENERGIA ELÈCTRICA EDUCACIÓ 4.000,00
70 422 2270902 SERVEI ESCOLA BRESSOL MUNICIPAL 7.500,00
70 4220 22709 ALTRES TREBALLS ALTRES EMPRESES MOSTRA LITERARIA 1.200,00
71 444 215 MANTENIMENT MOBILIARI I EQUIPS D'OFICINA MEDI AMBIENT 10.000,00
71 444 22108 PRODUCTES DE NETEJA MEDI AMBIENT 7.380,00
80 465 22706 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS JOVENTUT 8.000,00
82 452 22709 ACTIVITATS ESPORTIVES 15.000,00
90 222 22109 ALTRES SUBMINISTRAMENTS SEGURETAT 5.000,00
90 222 22710 ALTRES TREBALLS ALTRES EMPRESES SEGURETAT 7.500,00

TOTAL 367.526,25

Partida 

 
 
Crèdit extraordinari  
 
Partides objecte de crèdit extraordinari. 
 
PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT
82 452 48901 CLUB DE REM ARENYS CAMPIONAT D'ESPANYA 413,42
82 452 48902 CLUB PATINATGE ARTÍSTIC  CAMPIONAT D'ESPANYA 240,00
82 452 48903 PENYA APA ANEM-HI  CAMPIONAT D'ESPANYA 10MIL METRES 539,20
82 452 48904 CLUB NAUTIC ARENYS  CAMPIONAT D'ESPANYA I COPA  LASER 1.240,26
82 452 48905 CLUB TIR AMB ARC LA CONXORXA DIVERSOS CAMPIONAT NACIONALS 2.067,10
82 452 48906 CLUB ARENYS BASQUET LLIGA EBA 6.000,00
91 413 48900 ASSOCIACIÓ ESCLEROSIS MULTIPLE 100,00
71 444 489 PLA DE PREVENCIÓ D'INCENDIS ADF SERRALADA MONTAL 2.143,63

TOTAL 12.743,61  
 
Finançament  
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A Partides objecte de baixa  
 
PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT
82 452 481 PREMIS I BEQUES ESPORTS 1.000,00
82 452 489 SUBVENCIONS CORRENTS ESPORTS 8.594,00

 
B Romanent de Tresoreria per a despeses Generals 
 
PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT
870 00 ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS 3.149,61  
 
Transferència de crèdit entre partides de diferent grup de funció. 
 
Partida que transfereix  
 

 
Partida a què transfereix  
 

 
 

SEGON- Publicar els acords anteriors en el BOP, per al tràmit d’informació 
pública, durant un període de 15 dies, d’acord amb el que disposa l’article 169 del Text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. En el supòsit que no es produeixin 
reclamacions en el termini esmentat, l’acord de modificació del Pressupost de l’exercici 
2009, s’entendrà definitivament aprovat per aquesta Corporació. 
  

3.- PRÒRROGA DEL CONTRACTE DE PRESTACIÓ DEL SERVEI  
MUNICIPAL DE L'ESCOLA BRESSOL.- La regidora-delegada d'Educació, Infància i 
Joventut dóna compte de la proposta d'acord dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa de Règim Interior. I exposa detalladament, segons la memòria 
que consta en l'expedient, les causes que motiven la proposta d'acord. 

 
No se promou debat. 
 
Finalment vista la memòria formulada per la regidora-delegada d’Educació, 

Infància i Joventut, sobre pròrroga i revisió del preu del contracte de prestació del 
servei municipal de l’Escola Bressol. 
 

Vist l’informe emès pel secretari de l’Ajuntament. 
 
S’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Prorrogar durant dos anys, pròrroga que finalitzarà en data 14 de 

setembre de 2011, el contracte de prestació indirecta del servei municipal de l’Escola 
Bressol, que presta, mitjançant concert, la Fundació Pere Tarrés. 
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SEGON.- Fixar com a preu del contracte el de 354.973,32 euros anuals, amb 

efectes des de la data 14 de setembre de 2009. 
 
TERCER.- Que el dit servei es continuï prestant de conformitat amb les 

clàusules dels contractes formalitzats en dates 14 de setembre de 2004 i 2 d’octubre de 
2006. 

 
4.- ACORD SOBRE DEDICACIÓ PARCIAL I EXCLUSIVA DE TTAA.- L'alcalde 

dóna compte de les següents propostes d'acord, dictaminades favorablement por la 
Comissió informativa de Règim Interior: 

 
a) Per Decret d’aquesta Alcaldia de data 30 d’octubre de 2009 es va resoldre 

delegar en el 1r tinent d’alcalde, Sr. Jordi Pera i Pi, la direcció i gestió de l’acció 
municipal en matèria d’urbanisme, obres públiques, seguretat i prevenció. 
 

Aquesta delegació, atesa l’amplitud de les matèries que comprèn, exigeix que el 
seu titular s’hi dediqui de forma parcial. 

 
Per això i de conformitat amb el que disposa l’art. 75.2 de la Llei 7/1985 de 2 

d’abril, de bases del règim local, es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent: 
 
PRIMER.- Que la delegació atribuïda al 1r tinent d’alcalde, Sr. Jordi Pera i Pi, 

sigui exercida en règim de dedicació parcial, els dimarts, dimecres, dijous i divendres 
de cada setmana, amb presència efectiva durant la jornada de treball d’aquesta 
Administració municipal. I se li assigna una retribució anual de 41.000.- euros. 

 
SEGON.- Que es procedeixi a donar d’alta en el règim general de la Seguretat 

Social el Sr. Jordi Pera i Pi. 
 
TERCER.- Que la dita retribució sigui compatible amb d’altres activitats privades 

retribuïdes, de conformitat amb el que disposa l’art. 13.3 del RD 2568/1986 de 28 de 
novembre (ROFRJCL). 

 
QUART.- Que la retribució dita tingui efectes a partir de la data 1 de novembre 

de 2009. 
 
b) Per Decret d’aquesta Alcaldia de data 12 de novembre de 2009 es va resoldre 

delegar en la 6a tinent d’alcalde, Sra. Annabel Moreno i Nogué,  la direcció i gestió de 
l’acció municipal en matèria de Serveis Bàsics, Medi Ambient, Platges i Comunicació. 

 
Aquesta delegació, atesa l’amplitud de les matèries que comprèn, exigeix que el 

seu titular s’hi dediqui de forma exclusiva. 
 
Per això i de conformitat amb el que disposa l’art. 75.2 de la Llei 7/1985 de 2 

d’abril, de bases del règim local, es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent: 
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PRIMER.- Que la delegació atribuïda a la 6a tinent d’alcalde, Sra. Annabel 

Moreno i Nogué, sigui exercida en règim de dedicació exclusiva. I se li assigna una 
retribució anual de 33.670.- euros. 

 
SEGON.- Que es procedeixi a donar d’alta en el règim general de la Seguretat 

Social la Sra. Annabel Moreno i Nogué. 
 
TERCER.-  Que la dita retribució sigui incompatible amb d’altres, tal com disposa 

l’art. 75.1 paràgraf segon de la Llei esmentada. 
 
QUART.- Que la retribució dita tingui efectes a partir de la data 12 de novembre 

de 2009. 
 
• A continuació fa ús de la paraula el regidor Sr. Acero el qual manifesta el 

seu desacord amb les propostes formulades, diu que les dedicacions exclusiva i parcial 
que es proposen no responen a una necessitat per a l'exercici de les funcions 
atribuïdes a las regidories. Ni són acords, diu, amb les circumstancies de l'actual 
situació econòmica. 

 
• A continuació el regidor Sr. Massuet, en representació del grup municipal 

de CiU, manifesta literalment el que segueix, que demana que consti en acta: “El grup 
municipal de Convergència i Unió votarà en contra de la proposta de l’Alcaldia respecte 
de les retribucions del regidors que avui es porta a Ple. 

 
Aquesta proposta ens arriba com a resultat de la reordenació de regidories dins 

el govern,  arrel de la renuncia al càrrec del regidor Quim Ponsarnau. 
 
En aquell moment en Quim tenia dedicació exclusiva i portava les regidories 

d’Urbanisme, Medi Ambient i Serveis bàsics i en broma ho anomenàvem la macro 
regidoria.  Cal dir també, que a part d’això, a l’àrea d’Urbanisme i tenia un càrrec de 
confiança, l’Annabel Moreno. 

 
Ara amb el nou repartiment de regidories ens trobem amb el regidor Jordi Pera al 

càrrec d’Urbanisme, Obres públiques i Seguretat i Prevenció, i la Sra. Annabel Moreno 
que deixa de ser càrrec de confiança i passa a ser regidora amb responsabilitats sobre 
Serveis bàsics, Medi Ambient, Platges i Comunicació, per tant seguint amb la broma 
ara tindrem dues macro regidories. 

 
En el seu moment el Grup Municipal de CiU ja es va oposar a la dedicació 

exclusiva del Sr. Ponsarnau en el ben entès que s’havia anat dotant de personal la 
regidoria, fins a l’extrem que en aquest moment l’Àrea d’Urbanisme disposa de 2 
Arquitectes, 2 Enginyers, 2 Aparelladors, 1 Tag, 1 Delineant, 3 ó 4 Administratius i un 
zelador.  Per contra es ben conegut que la feina a Urbanisme ha baixat de forma molt 
significativa, cal doncs ara un Regidor amb tanta dedicació ?, tot i que ens consta que 
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en el poc temps que hi porta està intentant organitzar. Potser podria marcar les 
directrius sense tanta presència física. 

 
A la Regidoria d’Urbanisme hi havia com a càrrec de confiança del regidor 

Ponsarnau la Sra. Annabel Moreno, no seria més lògic, doncs ja que portava més de 2 
anys a l’àrea i era coneixedora del temes, que en la reordenació del portafoli seguís 
amb Urbanisme ?? 

 
Què comporta mantenir aquest pacte polític tripartit ??  Atès que es reparteix la 

xifra global que hi havia fins el moment. Doncs comporta que ara l’haguem d’anomenar 
pacte per a mantenir els sous.   

 
S’assigna un sou de 41.000€ al regidor Sr. Pera, amb alta a la seguretat social,  

per una dedicació parcial –important, però parcial- de tal manera que aquesta dedicació 
sigui compatible amb d’altres activitats privades retribuïbles, i un sou de 33.670€ a la 
regidora Sra. Moreno , també amb alta a la seguretat social i en aquest cas si, 
dedicació exclusiva i incompatible amb d’altres. 

 
Estem parlant de 73.670€ anuals, més de dotze milions de les antigues 

pessetes.  Com dèiem fa un moment es reparteix la xifra del regidor Ponsarnau més la 
xifra del càrrec de confiança de l’àrea d’Urbanisme. Espero que no ens vulguin vendre 
que l’Ajuntament s’estalvia d’aquesta manera 15.000€ que és l’import que cobraven, o 
haurien cobrat  conjuntament com a regidors. 

 
Perquè cedeix l’Alcalde Sr. Vinyes a aquest disbarat, sota el nostre punt de vista  

només té una explicació, per mantenir el pacte de govern al preu que sigui, i el preu 
ens l’acaben d’explicar fa uns moments, 73.670€ anuals.  No hi té res a dir IC-V en tot 
aquest afer ?? 

 
Fa pocs mesos que es va produir una renuncia a les files del PSC, que es va 

cobrir amb la incorporació de la Sra. Maribel Illescas.  Quina cara se li deu haver 
quedat a la regidora quan va haver de passar de càrrec de confiança –secretària de 
l’alcalde a les tardes- amb un sou de 25000€ a regidora amb 900€ al mes., quan el 
tracte que reben d’altres regidors en circumstàncies idèntiques (renúncia d’un company 
i incorporació com a regidor) és totalment diferent. 

 
El Grup Municipal de Convergència i Unió considera que actualment l’Àrea 

d’Urbanisme no requereix de tanta dedicació, atès la davallada de la feina i la més que 
suficient dotació de personal per fer-la. Entenem que el Regidor pot marcar els 
paràmetres de la gestió perfectament sense tantes hores.  Així  mateix, ser càrrec de 
confiança té els seus riscos, si el poble no et renova la confiança a les urnes es perd la 
feina, o com en aquest cas, si el regidor renuncia al càrrec i resulta que et toca entrar al 
govern perquè anaves a les llistes, doncs has de decidir, però no si val a voler-ho tot.  
En el cas de la regidora Sra. Moreno no queda en absolut justificada la dedicació 
exclusiva, a no ser que sigui només un problema de sous i de mantenir-se en el govern. 
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En la situació actual de crisi econòmica, de reducció d’ingressos a l’Ajuntament, 
principalment per la manca de projectes en l’àrea de la que estem parlant, mantenir 
altra vegada aquest dispendi econòmic és del tot inacceptable. Ara era el moment 
d’aplicar l’austeritat que s’ha pregonat darrerament i en repetides ocasions. 

 
Ja ho hem manifestat abans de l’exposició i ens hi ratifiquem ara, el vot del grup 

de Convergència i Unió serà en contra. “ 
 
• Finalment l'alcalde diu que en l'aspecte econòmic les retribucions 

proposades no suposen més despesa respecte de l'actual i l'anterior, atribuïble a l'Àrea 
d'Urbanisme. Que la gestió de la Regidoria d'Urbanisme incideix fonamentalment en la 
tramitació del POUM i a l'execució d'obres públiques. 
 

Sotmeses a votació les dites propostes transcrites que precedeixen, se n’acorda 
per nou vots a favor i cinc en contra, corresponents als grups municipals de CiU i ViA, 
l'aprovació. 

 
5.- MOCIONS.- No se’n  formulen. 
 
6.- PRECS I PREGUNTES.- A) Precs.- El grup municipal del ViA formula els 

següents: 
 
1.- Hem sentit dir al Govern que les obres de remodelació de la Riera s’iniciaran 

al mes de març o abril del 2010. Atès que les obres duraran aproximadament un any, 
per tant acabaran al 2011, demanem al Govern que consideri la possibilitat de post-
posar l’inici de les mateixes al mes de Setembre, per tal de no perjudicar la temporada 
turística i comercial del 2010, en un any especialment complicat per la crisi econòmica i 
tenint en compte que en aquest període de l’any es fan moltes contractacions 
temporals al sector de la restauració i que el nombre d’aturats a Arenys supera les 
1.000 persones. 

 
Entenem que l’impacta dels talls que s’hauran de fer a la Riera no serà el mateix 

al començament de les obres que al final i que aquesta petició no suposa disconformitat 
per part del VIA amb que es faci aquesta necessària obra. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que recull el prec. 

 
2.- En relació també amb aquest projecte de remodelació de la Riera, hi ha una 

preocupació per part del sector de la restauració pel cost de l’empostissat, el seu 
manteniment i emmagatzematge, demanem al Govern que treballi amb els agents 
afectats una solució no imposada i per consens que permeti la potenciació de la Riera 
com a eix social i comercial, sense causar sobre-costos innecessaris. El problema de 
les inversions i homogeneïtzació ja es va tractar en el cas de les guinguetes i es va 
resoldre d’una manera equilibrada. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que recull el prec. 
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3.- Felicitem als Serveis Tècnics i al Govern per la renovació dels fanals al carrer 

Barcelona amb sistema de protecció per l'orina dels gossos, que oxidava la seva base. 
Lamentem que s’hagi trigat tants mesos (al menys 5) en resoldre aquest assumpte amb 
el perill per grans i menuts d’ensopegar amb la base d’un dels fanals que va caure, així 
com els cables elèctrics que han estat exposats durant aquest temps. Demanem que 
es faci una revisió d’aquells fanals de la vila que estiguin més afectats i amb risc de 
caure per l’oxidació, a fi d’evitar danys personals. 
 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que la causa d'aquest endarreriment 

ha estat  la demora del subministrament. 
 

B) PREGUNTES: 
 
 a) el grup municipal de ViA formula les següents:  
 
1.-  Es coneixedor el Govern dels abocaments en una finca rústica situada a la 

zona de Ponent, a tocar de l’autopista? Aquests abocadors tenen el permís 
corresponent de l’Ajuntament? 

2.- Hi ha seguiment de l’aplicació del pla obligatori de residus en les obres que 
aboquen la runa en aquest indret? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que s’ha fet una inspecció i s’ha 

efectuat el corresponent requeriment per a la seva eliminació. Que sobre el seguiment 
del Pla de residus li farà una comunicació per escrit. 

 
3.- Ens poden informar de l’estat de la proposta de reordenació de l’aparcament 

a la part alta de la Riera? 
 

• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que hi ha redactat un preestudi, que 
en ben aviat es formularà l'estudi definitiu. 

 
4.- El mes d’agost van marxar els anteriors llogaters del Mas Taxonera, sense 

que s’hagi posat en marxa de nou l’activitat, ens pot explicar si existeix cap impediment 
tècnic o administratiu per part de l’Ajuntament?    

 
• L'alcalde se diu que l'Ajuntament no forma part del Patronat del parc de 

Lourdes. Que va tenir una reunió, amb els membres del Patronat, el passat dia 13 de 
novembre. I s’ha sol·licitat als Serveis Tècnics municipals informació urbanística sobre 
les possibles activitats que es puguin exercir en aquesta zona. 

 
b) el grup municipal de CiU formula les següents: 
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1.- Quina valoració fa l’equip de govern municipal sobre els actes de vandalisme 
que van succeir la nit de Haloween.  L’any passat també es van donar fets similars. Es 
va prendre alguna mesura vistes les denúncies que es van fer l’any passat. ?? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que durant aquella nit es va fer un 

reforç del personal de la policia. Que s’han formulat denúncies i es tramitaran segons 
correspongui. 

 
Que s’estan realitzant xerrades als col·legis, per inculcar el respecte a les 

normes i a la convivència. 
 

2.- Al darrer Consell Escolar Municipal es va posar sobre la taula el risc que hi ha 
a l’hora d’entrar i sortir els alumnes del Institut per les obres que s’estan realitzant al 
Pavelló Municipal. Té la intenció en govern de fer alguna actuació al respecte tal i com 
demana la comunitat educativa. ?? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que sempre que hi ha disponibilitat 

del personal de la policia s’efectua vigilància per la patrulla rural. Que s’intensificarà 
aquesta vigilància. 

 
3.- Com de ben segur han pogut comprovar la zona del davant de l’Ajuntament i 

una mica més amunt està totalment plena de cagarades d’estornells i coloms.  Mentre 
el govern no decideixi cap actuació per reduir-ne el nombre, faran alguna actuació a 
nivell de neteja de la zona ??. 

 
• La tinent d'alcalde Sra. Moreno diu que el personal de la brigada 

municipal procedeix cada tres dies a la neteja de la brutícia que causen aquest ocells. 
S’intenta solucionar, diu, el problema que suposa la massificació d'aquestes aus. 

 
4.- Quins actes té previst fer el govern municipal per la festa de Carnestoltes ?? 
 
• La tinent d'alcalde Sra. Roig diu que aquesta programació s’està 

consensuant amb les entitats afectades. Que abans de Nadal es tindrà la programació 
definitiva. 

 
5.- S’han reduït força places d’aparcament gratuït a diferents llocs d’Arenys  

(Sant Gabriel, Sant Zenon, Montserrat, Doedes..) Amb quin criteri s’ha fet ?. 
Quines alternatives es donen als veïns ??  Què es pensa fer amb la bossa 

d’aparcament al mig de la Riera a la zona alta d’Arenys ??  Aquesta reducció de places 
té alguna cosa a veure o és un primer pas pel que s’ha de fer a la zona alta ??. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que efectivament s’han reduït algunes 

zones d'aparcaments. Que això ha tingut la causa d'això ha estat garantir la seguretat 
dels vianants i una major facilitat en la prestació dels serveis. En la zona alta de la 
Riera, diu, encara no s’hi ha actuat. 
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7.- COMUNICACIONES.-  A) Es dóna compte dels Decrets de l'Alcaldia de 
dates 30 de octubre y 12 de novembre d'enguany, pels quals es nomenen el regidor Sr. 
Jordi Pera i Pi, 1r tinent d'alcalde, el regidor Sr. Marc Soler i Colomer, 4t tinent d'alcalde 
i la regidora Sra. Annabel Moreno i Nogué, 6a tinent d'alcalde. 

 
B) Es dóna compte dels Decrets de l'Alcaldia de dates 30 d'octubre i 12 de 

novembre d'enguany, pels quals es delega en el 1r tinent d'alcalde, Sr. Jordi Pera i Pi, 
la direcció i gestió de l'acció municipal en matèria d'urbanisme, obres públiques, 
seguretat i prevenció. I es delega en la 6a tinent d'alcalde, Sra. Annabel Moreno i 
Nogué, la direcció i gestió de l'acció municipal en matèria de Serveis bàsics, 
comunicació, medi ambient i platges.  

 
C) Es  dóna compte de les Resolucions adoptades per l'Alcaldia des de la data 

26 d'octubre a 20 de novembre de 2009. 
 
Vist el Decret de data 10 de novembre d'enguany, tots els grups municipals 

manifesten la seva adhesió al Manifest contra la violència a les dones. 
 
I, atès que no hi havia més punts assenyalats en l’ordre del dia, el president 

aixeca la sessió a les 20.00h. Del que s’hi ha tractat s’estén aquesta acta autoritzada 
per mi, el secretari, que en dono fe. 

 
ARENYS DE MAR, 30 de novembre de 2009  
 

EL SECRETARI DE L'AJUNTAMENT, 
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